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Pressmeddelande 

 

Positiv utveckling med Stadsskogsskolans distansundervisning 

 
Inget ont som inte för något gott med sig. Ökad sjukfrånvaro bland personalen gjorde 
att Stadsskogsskolan började med distansundervisning. Ökad närvaro av eleverna, 
utvecklade arbetssätt hos personalen och ett bättre samarbete är resultatet.  
 
När en stor del av personalen var frånvarande med lättare förkylningssymtom tog 
Stadsskogsskolan beslut om att börja med distansundervisning.  
 

- Arbetsbördan för de i min personal som fanns kvar på skolan blev för tung, säger 
Elizabeth Falk, rektor på Stadsskogsskolan. När vi övergick till distansundervisning 
kunde de lärare som var hemma med enbart lätta symtom återgå i tjänst. I och med 
det kunde vi öka kvalitén på undervisningen. Samtidigt märkte vi att elevnärvaron 
ökade då även eleverna som hade lätta symtom började delta mer.  

 
Ökad närvaro bland elever 
Trots att Stadsskogsskolan var noga med att följa de rekommendationer som finns gällande 
trängsel och handhygien var det många elever som stannade hemma på grund av rädsla för 
smitta. I och med övergången till distansundervisning blev det också möjligt för de eleverna 
att fortsätta delta i undervisningen.  
 

- Vi märkte också av en ökad närvaro av de elever som av olika anledningar haft hög 
frånvaro tidigare, säger Elizabeth Falk.  

 
Smidig övergång 
Övergången till distansundervisning gick lättare än förväntat. Lärare Susanne Nyberg 
berättar att det antagligen berodde på att skolan redan tidigt i mars genomförde en corona-
övningsdag. Många lärare har snabbt utvecklats när det kommer till digitalisering.  
 

- Det kollegiala lärandet tog verkligen fart, fortsätter Susanne Nyberg. Vi hjälptes åt att 
hitta lösningar, när problem uppstod. Det här är saker vi verkligen vill ta med oss i 
vårt fortsatta arbete. 

 
 
 
 
 
För mer information kontakta: 
Elizabeth Falk 
Rektor Stadsskogsskolan 
0581-81404 


